Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 57488. Switzerland and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland

Agreement between the Swiss Confederation and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland relating to scheduled air services (with annex). Zurich, 17 December 2018

Registration with the Secretariat of the United Nations: Switzerland, 30 September 2022

Done at New York on 15 November 2022

For the Secretary-General



Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 57488. Suisse et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord

Accord entre la Confédération suisse et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord relatif aux services aériens réguliers (avec annexe).

Zurich, 17 décembre 2018

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Suisse, 30 septembre 2022

Fait à New York le 15 novembre 2022

Pour le Secrétaire général

